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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„A kiépítetlen mezőgazdasági úthálózat hátráltatja a gyümölcstermel őket?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A mezőgazdasági úthálózat évtizedek óta változatlan szinten van. Az országos kiépítettség

nagyjából 5 százalék. A legnagyobb probléma, hogy a földutak rossz állapotából kifolyólag

minőségi árut termelni (például sző lőt, paradicsomot, barackot), majd szállítani az els ő

kiépített útig nem lehet úgy, hogy egy kisebb veszteséggel már rögtön a leszüretelés után ne

kelljen számolnia a gazdának . Emellett a gazdáknak — sok egyéb kiadás és adó mellett — a z

önkormányzat felé iparűzési adót kell fizetniük, melynek egy kisebb részét — az

önkormányzatok számára nem megterhelő kiesést jelentve — a mezőgazdasági úthálózat

fejlesztésére lehetne fordítani .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy rendelkeznek-e valamilye n

fejlesztési tervvel a mezőgazdasági úthálózatra vonatkozóan ?

Várom érdemi válaszát !

Magyar Zoltán
országgyű lési képviselő

Budapest, 2016 . április 13 .
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